
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/6442.

Benyújtás dátuma: 2019-06-11 11:48

Parlex azonosító: NI91CIH40001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Ungár Péter (LMP), Schmuck Erzsébet (LMP) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor és hogyan méri fel végre a kormány a 
magyarországi idős-társadalom igényeit és ad azokra releváns választ?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A magyar társadalom elöregedése egyre nagyobb problémát jelent az állam számára, amely úgy
tűnik, hogy nem tud és nem is akar foglalkozni az idősek valós szükségleteinek felmérésével és
kielégítésével.  Pedig  ma  Magyarországon  1,8  millió  65  évnél  idősebb  ember  él,  közülük  1,3
millióan valamilyen korlátozottsággal.

A gondozásra szorulóknak átlagosan két évet kell várakozni az idősotthonba való bejutásra, felük
pedig  előbb  meghal,  minthogy  ellátáshoz  jutna.  Idén  áprilisban  már  27  ezren  szerepeltek  az
idősotthonok várólistáin. Házi segítségnyújtásra 2019 februárjában 679-en vártak, májusban már
790-en, számuk tehát meredeken nő.

Kérem Miniszter Urat, hogy szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

1.Tervezik-e az idős-társadalom valós igényeinek felmérését? 

2.Mikor és hogyan kívánnak foglalkozni ezekkel az igényekkel? 

3.Mennyi állami idősotthon-férőhelyet fejlesztett az elmúlt 5 évben és mennyit tervez 2022-ig éves 
bontásban? 

4.Mit tesz a kormány annak érdekében, hogy a 27 ezer ember várakozási ideje ne 2 év, hanem 
maximum 6 hónap legyen? 

5.Mennyi állami forrást szán ezekre a fejlesztésekre? 

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.



Tisztelettel:

Ungár Péter (LMP)

Budapest, 2019. június 9.
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